

Title (en)

Rigid portable container with a variable capacity.

Title (de)

Tragbehälter mit veränderbarer Grösse.

Title (fr)

Conteneur rigide portable à contenance ajustable.

Publication

EP 0182690 A1 19860528 (FR)

Application

EP 85402078 A 19851028

Priority

FR 8417152 A 19841102

Abstract (en)

1. Rigid portable container with a variable capacity, comprising a body (1) which is of tubular shape and is closed at its ends (10, 12) and which comprises at least two tubular elements (3, 4, 5) which are assembled telescopically and which are provided with at least one means for alternately locking and releasing the elements, with a view to adapting their relative positions ; this container being characterized in that it is divided into two shells (14, 15), each of which is constituted by the association of internal and external semi-tubular elements (3a , 3b , 4a , 4b , 5a , 5b) which are telescopically assembled in relation to one another, and in that it is provided, half way along its length, with a gripping means (2).

Abstract (fr)

L'invention se rapporte à un conteneur rigide portable à contenance ajustable. Ce conteneur qui comprend un corps (1) ayant une forme tubulaire fermée à ses extrémités (10, 12) et de préférence pourvu à mi-longueur d'un moyen de préhension est caractérisé en ce qu'il comprend au moins deux éléments tubulaires (3, 4) qui sont montés télescopiquement et qui sont eux-mêmes pourvus d'au moins un moyen (6) permettant alternativement de bloquer et de débloquer les éléments en vue d'adapter leurs positions relatives. Application à l'industrie de fabrication des conteneurs et notamment des valises pour cannes à pêche.

IPC 1-7

B65D 21/08

IPC 8 full level

B65D 21/08 (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 21/086 (2013.01)

Citation (search report)

- [A] FR 2533533 A1 19840330 - ROSE PLASTIC GMBH [DE], et al
- [A] FR 2267956 A1 19751114 - HILTI AG [LI]
- [A] FR 2035634 A5 19701218 - FRANKENSTEIN GROUP LTD
- [A] DE 2845224 A1 19790419 - SITS SOC IT TELECOM SIEMENS
- [A] FR 2051214 A5 19710402 - HUYCK CORP

Cited by

GB2244210A; CN107631529A; FR2789976A1; US5450956A; US7201285B2; CN107640443A; FR2639913A1; GB2222764A; US5005743A; GB2505007A; CN107572137A; US7614516B2; WO9823491A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0182690 A1 19860528; EP 0182690 B1 19880831; AT E36839 T1 19880915; DE 3564674 D1 19881006; FR 2572712 A1 19860509;
FR 2572712 B1 19870109

DOCDB simple family (application)

EP 85402078 A 19851028; AT 85402078 T 19851028; DE 3564674 T 19851028; FR 8417152 A 19841102